
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven
Referat af bestyrelsesmøde: 31-03-2022

Til stede:  Tina (9), Kasper (23), Lars (13), Louise (35) og John (27)
Afbud: Ingen

Protokol:
• Underskrives næste gang. 

Regnskab:
• Regnskabet ser fint ud. 

Løbende opgaver:  
• Intet. 

Korrespondance:
• Intet. 

Eventuelt: 
• Bestyrelsen er konstitueret.  

Tina forbliver formand. 
Lars er valgt som næstformand. 
John forbliver supleant.  

• Som vedtaget ved seneste generalforsamling, bliver arbejdet med at lave en ekstra parkeringsplads 
imellem andel 8 og 10 sat i gang, så snart det er muligt.

• Der planlægges havedag d. 30. april og 1. maj. Tilmelding bliver uddelt snarest. 
- Vi har følgende ønsker til opgaver: Maling af gyngestativ, fællesskuret renses, oprydning i hegnet nede 
ved cykelstien, lapning af huller i vejen og så skal der fjernes træer på skrænten som er væltet i stormen. 
Vi opfordrer alle til at deltage. Der vil altid være opgaver som alle kan klare. Pølser m. brød, kaffe øl og 
sodavand som vanligt, til alle som dukker op.

• Vi oplever stadig at vores container bliver brugt til blandet affald, som intet har med haveaffald at gøre. 
Vi ser os derfor nødsaget til at indkøbe hængelåse. Planen er at container og skur får samme nøgle. Alle 
vil derfor senere få udleveret en ny nøgle som passer til disse. Vi har bedt Thoms låse, om tilbud på en 
løsning. Fortsætter problemet, ved vi i det mindste at det kommer fra os selv.

• Vi vil gerne opfordre alle til at huske at lukke og åbne for hovedhanen engang imellem for at de ikke gror 
fast.

• Da vi endelig har fundet ud af hvordan man retter navne på Nets, i forbindelse med indbetaling af husle-
je, er nogle andels havere, dem som er flyttet ind de seneste par år, blevet slettet fra systemet. Dette er 
da de før har stået med tidligere andelshavers navn. Da de nu er rettet til korrekt navn, skal man tilmelde 
sig betalings service igen. Vi har naturligvis styr på hvem som derfor mangler at indbetale og alle vil få 
direkte besked, hvis ikke man har læst opslaget på Facebook siden og har indbetalt efterfølgende.

• Vi tilføjer et punkt i vores salgs papir, hvor hvis man fortryder et køb inden 6 dage, skal man betale 1% 
af salgs summen til sælger. Det har vi set andre foreninger gøre og det mener vi er en god idé at vi også 
gør i vores forening.

• Sidst vil vi gerne lige gøre opmærksom på at trailerpladsen, bag containeren, IKKE er beregnet til have 
affald. Vi overvejer at nedlægge den til vores havedag, da den umiddelbart ikke bliver brugt længere, til 
andet end haveaffald, som burde komme i containeren. 

Næste møde:
• Næste møde bliver 25.05.2021. 

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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